
Agenderingsverzoeken ingekomen stukken 
 
De fracties kunnen agendering vragen van ingekomen stukken. Deze verzoeken worden doorgeleid 
naar de agendacommissie voor agendering in de commissies. Hieronder volgt een overzicht van de 
ingediende agenderingsverzoeken met een korte motivering. 
 
 
Lijst ingekomen stukken 22 mei 2019 
 
 
SGP 
Geen 
 
ChristenUnie 
A-2 Brief IVN inzake 5x meer Natuur in de Gemeente Barneveld 
De fractie CU wil bespreken hoe we vergroenen en verduurzamen gaan faciliteren. 
B-4.1 Blockchain 
De fractie CU vraagt zich af wat de kansen op subsidie zijn en hoe andere partijen dit experiment 
beoordelen. 
 
Pro’98 
B-3.9 Aanpak Omgevingsvisie Barneveld-Centrum 
De fractie Pro’98 is positief over de gekozen insteek, maar wil graag doorspreken over het 
vervolgproces en de stappen die hierin worden genomen.  
 
CDA 
B-3.4 Nadere regels Maatschappelijk Sport- en Cultuurfonds 
De fractie CDA wil in gesprek over de stand van zaken met betrekking tot het sportfonds en ook de 
ontwikkeling aangaande het cultuurfonds. 
 
Lokaal Belang 
A-1 Brief LTO-Noord inzake Visiedocument Zonneklaar 
A-3 Brief Holland Solaar inzake zonne-energie 
De fractie wil de brieven A-1 en A-3 bespreken samen met de Barneveldse zonneladder. 
Noot griffier: volgens de planning legt het college in juni een voorstel voor aan de raad over zonne-
energie (incl. de ‘zonneladder’); deze brieven kunnen daar dan bij worden betrokken. 
 
A-2 Brief IVN inzake 5x meer natuur in gemeente 
De fractie LB wil graag spreken over de mogelijkheden in onze gemeente voor meer natuur. 
 
A-4 Hoeksche Waard Laagfrequent geluid windturbines 
De fractie LB wil graag spreken over de onderzoeksmogelijkheden m.b.t. laagfrequent geluid van 
windturbines in onze gemeente. 
 
B-3.9 Aanpak Omgevingsvisie Barneveld-centrum 
De fractie LB wil graag in gesprek over de kansen en mogelijkheden voor Barneveld-Centrum. 
 
B-3.13 Beëindiging Duurzame Energie Barneveld (DEB) 
LB wil graag spreken over de gemaakte keuzes en de mogelijke gevolgen voor de toekomst bij 
dergelijke projecten. 
 



B-3.16 Plan van aanpak warmtevisie 
LB praat graag verder over de ontwikkelingen mbt dit ingrijpende en belangrijke onderwerp. 
 
VVD 
B-3.13 Beëindiging Duurzame Energie Barneveld (DEB) 
De fractie van de VVD wil graag in gesprek met het college over de inzet van financiële middelen bij 
verduurzamingsprojecten in onze gemeente. 
 
Burger Initiatief 
B-3.13 Beëindiging Duurzame Energie Barneveld (DEB) 
De fractie BI wil haar teleurstelling uitspreken over de beëindiging van DEB; ook wil zij de wijze van 
gebruik van de incidentele begrotingsruimte nog eens bespreekbaar maken. 
 
B-3.16 Plan van aanpak warmtevisie 
De fractie BI wil een gesprek over de maatregelen in combinatie met de RES (Regionale Energie 
Strategie). 
 


